
 

 
 

Vraag 1 van 4 
Zijn er voorwaarden in de subsidieregeling die u belemmeren om gebruik te maken van deze 
regeling? Zo ja welke zijn dit? 
 

• Ja, veel van de onze klanten willen juist een verzwaring en kunnen op dit moment niet 
voldoen aan de voorwaarden ‘grootverbruik’ en/of minimale afname van 100Kw. Bovendien 
zouden wij het prettig vinden dat de voorwaarden aangepast worden naar Kleinzakelijk met 55 
kW (3x80A). 

 
Vraag 2 van 4 
Ondersteunt deze regeling u voldoende om flexibiliteitsmaatregelen in kaart te brengen en/of deze 
maatregelen te realiseren? 
 

• Jazeker, we zien dat veel bedrijven nu alleen het gecontracteerde vermogen nodig zijn voor 
hun PV systeem. Voor de rest wordt de piek nauwelijks aangesproken. Ik zou graag zien dat 
RVO eventueel samen met bedrijven naar een soort format toewerken, zodat de 
uitgangspunten en input ook met elkaar vergeleken kan worden. 
 

Vraag 3 van 4 
Voor welk onderdeel zou u een aanvraag willen indienen wanneer deze regeling opengesteld wordt? 
 

• De fexibiliteitsscan en de maatregelen, de regeling voorziet in de behoefte. 
 
Vraag 4 van 4 
Zijn er flexibiliteitsmaatregelen die u zou willen treffen, die nu niet vallen onder de voorwaarden van 
het subsidieonderdeel "realisatie van flexibiliteitsmaatregelen"? Zo ja, welke zijn dit? 
 

• Wellicht is het aan te raden om de graaddagen mee te nemen, in de toekomst zal er meer 
verwarmt gaan worden met elektra. Dit zal tot een verhoogde afname leiden in de 
winterperiode.  


